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ZÁPIS 

z řádné konference Zlínského krajského svazu házené 
28.2.2017, Vsetín 

 
 
ÚČAST: - bylo pozváno 16 delegátů s hlasem rozhodujícím starších 18 let z 16 klubů 
  - přítomno 11 delegátů s hlasem rozhodujícím 
  - omluveni – TJ Handball Valašské Meziříčí, TJ Slovácká Slavia Uherské Hradiště,  

KH Zbrojovka Vsetín 
  - neomluveni – TJ Lesana Zubří, TJ Veselá 
  - přítomno 9 delegátů s hlasem poradním   
  - přítomní hosté - 2 z klubů ZKSH 
     - zástupce ČSH - ing. Radek Bendl 
 
 
 
 
PROGRAM:  
 
  1. Zahájení  
  2. Volba pracovního předsednictva 
  3. Schválení programu 
  4. Schválení jednacího řádu 
  5. Volba komisí 
  6. Zpráva o činnosti ZKSH 
  7. Zpráva STK 
  8. Zpráva KM 
  9. Zpráva KR 
10. Zpráva DK 
11. Kontrola plnění usnesení z 5. konference ZKSH z 20.1.2016 
12. Zpráva mandátové komise 
13. Zpráva o hospodaření ZKSH v roce 2016 a návrh rozpočtu ZKSH na rok 2017 
14. Schválení hospodaření v roce 2016 a rozpočtu na rok 2017 
15. Představení kooptovaných členů exekutivy ZKSH 
16. Schválení kooptovaných členů exekutivy konferencí 
 
  PŘESTÁVKA 
 
17. Diskuse 
18. Zpráva návrhové komise - návrh usnesení 
19. Schválení usnesení 
20. Závěr konference 
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PRŮBĚH KONFERENCE ZKSH: 
 
ad. 1) Konferenci zahájil, uvedl důvod svolání a účastníky přivítal pověřený člen exekutivy ZKSH  
          Michal Balhárek 
 
ad. 2) Michal Balhárek navrhl a nechal schválit složení pracovního předsednictva 
   - členové Jaroslav Dořičák, Petr Videcký, Petr Novák  - souhlasilo 11, tj. 100 % 
   - zástupce ČSH ing. Radek Bendl 
    
            Řízením konference byl exekutivou pověřen Petr Novák  
            Provedením zápisu z  konference byl exekutivou pověřen Petra Hurtíková 
 
ad. 3) Schvalování programu konference provedl P. Novák   
 Program byl schválen bez připomínek    - souhlasilo 11, tj. 100 % 
 
ad. 4) Schvalování jednacího provedl P. Novák 
 - jednací řád byl schválen bez připomínek    - souhlasilo 11, tj. 100 % 
 
ad. 5) Návrh na složení mandátové a návrhové komise přednesl P. Novák 
 - mandátová (M. Slavíková, V. Dalajka, O. Tomeček)  - pro 11, tj. 100 % 
 - návrhová (J. Dořičák, K. Oškera, P. Hurtíková)   - pro 10, zdrž. 1, tj. 90,9 % 
 
ad. 6) Zprávu o činnosti ZKSH od poslední konference přednesl předseda ZKSH P. Novák 
 - hodnocení činnosti krajské exekutivy od poslední konference, která byla v lednu 2016 a byla  
   volební  

 - exekutiva ZKSH se scházela pravidelně 1x za měsíc v salonku restaurace na Sirákově,  
   protože nemáme pevnou kancelář z důvodu složení a dojíždění jejich členů z různých  
   oblastí Zlínského kraje 
 - jednání exekutivy se uskutečnilo celkem 10x (červenec a srpen volno) 
 - od letošního roku se budeme scházet 11x (volno bude až v srpnu) 
 - exekutiva pracovala téměř po celé období ve složení P. Novák, J. Dořičák, P. Videcký,  
   K. Oškera, M. Balhárek, V. Salčák a M, Krupa 
 - ke konci roku 2016 odstoupil na vlastní žádost V. Salčák a v lednu 2017 M. Krupa. 
   Těmito změnami jsme potvrdili pověst nejvíce se měnící krajské exekutivy.  
   Teď vstupujeme do své 6 sezóny a exekutiva už viděla celkem 16 tváří.  
 - tyto časté změny se také odrážejí na určitých problémech, se kterými se ve své činnosti  
   potýkáme. Noví členové se musí seznámit s neznámou prací a jejich zapracování nějakou  
   dobu trvá. Nejvíc je to vidět na úrovni našich webových stránek, která šla hodně dolů. 
 - problémy máme také s dodržováním různých termínů, na kterých se ale podílí i kluby. 
   Není jediné akce s vypsaným termínem, abychom některý klub neurgovali na dodání  
   nějakých materiálů a podkladů, které musíme nejprve zpracovat a potom pustit dál, do  
   klubů. Nejvíc to bolí při přípravě nové sezóny na podzim a před jarní částí, kdy z klubů  
   doslova dolujeme požadované informace. Chybí mi větší aktivita ze stran klubů. 
 - v současné době řídíme 4 soutěže žáků a žaček (st. žáci, st. žačky a ml. žactvo I. a II.).  
   S organizací soutěží pomáhají exekutivě členové sportovně-technické komise hlavně  
   formou vyhodnocováním zápisů z MU (O. Tomeček a M. Kolář). 
 - své soutěže má i minižactvo, o které se stará hlavně M. Slavíková z Junioru.  
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 - pro nedostatek družstev v některých kategoriích došlo ke spolupráci s okolními KS. 
   Starší žačky mají společnou soutěž s družstvy Olomouckého kraje. Pod řízením  
   olomouckého kraje hrají svou soutěž muži (Veselá, UH, ValMez). 
 - Školní ligy fungují jen v některých oblastech (Vsetínsko, Bystřice p/H, Zubří) a na Zlínsku  
     není v současné době činná ani jedna. Na tuto oblast se budeme muset víc zaměřit. Velmi  
   aktivním v této oblasti je A. Pospíšil ze Vsetína. 
 - velmi malý, možná se dá říci, že až nulový, je zájem našich klubů o HD.  
   Občas se najde klub-pořadatel, který zorganizuje kvalifikační kolo, ale není to pravidelné. O  
   start v dalších kolech se nikdo nezajímá. Tady čeká KM velký kus práce. 
 - radost nám dělá Festival miniházené, jehož 4. ročník proběhl loni v Zubří pod velením  
   A. Kořínka a zúčastnilo se ho 30 družstev, tj. přes 300 těch nejmenších házenkářů a  
   Házenkářek. Letos plánujeme 5. ročník a pořadatelem bude opět Zubří 3.6.2017. 
   A tady narážíme na pořadatelské problémy – ačkoliv je celý turnaj ve finanční režii KS,  
   nedaří se měnit pořadatele a místa konání, abychom tak propagovali házenou i v oblastech  
   mimo házenkářských bašt. Z 5 ročníků byl 1x pořadatelem Zlín a 4x Zubří.  
 - poprvé za existence ZKSH uspořádala naše KR (M. Krupa, T. Kučerka, V. Koleček)  
   v Rožnově p/H školení rozhodčích a vyškolila 6 rozhodčích s licencí D (2x Lesana, 2x  
   Bystřice, 1x Rožnov a 1x Polanka). 
 - stejně tak poprvé náš kraj uspořádal školení trenérů C, kterého se organizačně úspěšně  
   zhostil Zlín, vedoucím byl M. Buday. 
 - letošní LODM se koná v červnu v Brně, ale bez účasti chlapecké házené. Proto jsme se  
     rozhodli výběr chlapců přihlásit na třídenní akci do Prahy, na náhradní turnaj chlapců místo  
   LODM - Handball Day, spojený s oslavou významných výročí československé házené a  
   exhibicí nejlepších světových hráčů. Akce proběhne 18. až 21.6.2017. Krajský výběr děvčat  
   na LODM povede H. Kolářová (Zlín), výběr chlapců byl zatím bez trenéra, ale pro Handball  
   Day v Praze zřejmě připraví družstvo úspěšná dvojice z minulých let J. Mazač (Zubří) a M.  
   Janošek (Rožnov). 
 

ad. 7) Zprávu STK přednesl její předseda K. Oškera 
 - Zlínský svaz házené v roce 2016 řídil pět soutěží a to starší žáky,  mezikrajskou soutěž 
   starších žaček spolu s Olomouckým svazem, dále pak soutěže mladšího žactva I a II a  
   minižactvo. Soutěž mužů je mezikrajská soutěž, kterou řídil Olomoucký svaz.  
   Celkem bylo odehráno 344 mistrovských utkání. 
 - převážná část oddílů se potýká halami, poněvadž nejsou vlastníky a jsou dáni na milost 
   majitelům, kde převažují komerční zájmy.  Oddíly pak mají problémy, aby si  
   naplánovaly termíny mistrovských utkání. Pak dochází k velkému počtu změn termínů 
   a časů mistrovských utkání 
 - velký problém je v nasazování rozhodčích na mistrovské zápasy, které jsou hrány  
   v pracovní den. Může nastat situace, že se utkání nebude schváleno, poněvadž ho  
   nebude moci kdo pískat.  
 - některé oddíly nerespektují soutěžní řád a závazné termíny vydané svazem.  
 - při mistrovských utkáních mládeže dochází k agresivitě ze strany rodičů i trenérů na  
   rozhodčí, chybí tolerance a úcta. 
  - při tvoření rozpisu mistrovských utkání se oddílům snažíme vyjít vstříc, zohledňujeme  
   svátky, žákovskou ligu, a turnaje, kterých se chtějí oddíly zúčastnit. Není ale lehké 
   všem vyjít vstříc.  
 - nelíbí se mi způsob, jakým ČSH řeší vůdčí oddílům nedostatek rozhodčích - nemáš  
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   rozhodčí tak zaplať 
 - rozpis soutěží jaro 2017 je pouze na našich stránkách. V papírové podobě nebude 
   vydán. Je třeba tyto stránky sledovat 
 - fotky – je třeba do H-NETU doplnit fotky hráčů v pasovém provedení v kategorii  
   starších žáků, starších žaček a mladšího žactva skupiny I a II 

 
ad. 8) Zprávu KM přednesl její předseda M. Balhárek 
 - KM pracovala v roce 2016 ve složení: předseda M. Balhárek, členové – J. Mika,  
   M. Janošek,  A. Kořínek (krajský garant ŠL) a R. Gerychová 
   Do činnosti v KM se dále zapojili: M. Šustáček, M. Slavíková (rozlosování soutěží mini) 
   V průběhu roku 2016 ukončila činnost R. Gerychová a před konferencí A. Kořínek. 
   KM byla doplněna o P. Hrachovce (nový trenéra RHC Zubří) 
 - Komise KM ZKSH primárně řídí soutěže mini a organizuje všechny projekty spjaté s 
   Mládeží 
 - na konci května 2016 se podařilo uspořádat již 4. ročník Festivalu miniházené v Zubří, 
   kterého se zúčastnilo více než 300 dětí.  
   Organizaci a zajištění měl na starosti Aleš Kořínek a okolní kluby 
 - ve spolupráci s klubem TJ Slovácká Slavia Uherské Hradiště jsme uspořádali krajskou  
   kvalifikaci Házenkářského desetiboje 
 - na podzim roku 2016 jsme odehráli v rámci soutěží mini 10 turnajů pro děti ročníku 
   2006, 12 turnajů pro děti ročníku 2007 a tři pro děti 2008 
 - na jarní část sezóny 2016/2017 máme naplánováno dalších 9 turnajů pro ročníky 2006 
   (6+1), 12 turnajů pro 2007 a 10 turnajů skupiny C pro 2008 a mladší. 
   To vše dle rozlosování, které připravila paní Marta Slavíková, za což jí patří velký dík. 
 - v únoru 2017 jsme ve spolupráci s RHC Zubří uspořádali otevřenou TJ pro chlapce  
   2004 a mladší, další tréninková jednotka pro ročníky 2002 a mladší je naplánovaná na  
   březen 2017. 
   V této souvislosti bych chtěl apelovat na kluby, aby využily této nabízené možnosti a  
   absolvovaly s talentovanými hráči tuto TJ, kterou trenérsky zajišťují P. Hrachovec a  
   extraligoví hráči M. Hrstka a M. Šustáček. 
 - na duben připravujeme ve spolupráci s RHC Zubří modelovou TJ a otevřený seminář,  
   akce je určena pro trenéry všech kategorií ZKSH 
 - čeká nás regionální kvalifikace HD, kterou budeme organizovat společně s JMKSH 
 - 3.6.2017 proběhne další ročník Festivalu miniházené a to opět v Zubří, organizačně 
   bude zajišťovat P. Hrachovec. 
   Zažádali jsme o dotaci z Krajského úřadu a pokud budeme úspěšní, pozvedneme 
   úroveň tohoto turnaje opět o kousek výš.  
 - máme shromážděny a připraveny k proplacení obdržené žádosti o dotaci za pořádání  
   turnajů MINI-podzim 2016.  
   Vzhledem k počtu pořádaných turnajů je ale počet podaných žádostí nízký, některé  
   kluby asi nemají o dotace zájem. 
 - RHC Zubří nabízí pomoc klubovým trenérům s nácvikem čehokoliv – zavolejte, trenéři 
   RHC přijedou 
 - od soutěžního ročníku 2017/2018 bude platit nové nařízení KM ČSH - plošná úprava  
   pravidel soutěží žactva. 
   O detailní podobě Vás budeme informovat zvláštním dopisem KM ZKSH, uvedené 
   změny budou také zaneseny do Rozpisu soutěží ZKSH pro nový ročník. 
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   V souvislosti s těmito změnami uspořádá KM ZKSH před začátkem soutěží 2017/2018  
   trenérský seminář (pravděpodobně začátek 09/2017). 
 
ad. 9) Zprávu KR přednesl její člen KR ZKSH T. Kučerka 
 - od poslední konference v lednu 2016 komise pracovala ve složení: M. Krupa –  
   předseda, V. Koleček – obsazovací referent a T. Kučerka – člen komise 
 - aktuální stav rozhodcovské základny našeho kraje je 30 rozhodčích 
 - 6.11.2016 jsme vyškolili 5 rozhodčích licence D – touto cestou bych chtěl vás požádat  
   o schovívavost a vyzvaT vás k fair play chování, protože stejně jako vaší hráči se učí  
   hrát, tak i tito rozhodčí se učí pískat  
 - oproti tomu ale 4 rozhodčí si pozastavili činnost 
 - dochází k omezeným možnostem při obsazování zápasů, protože zároveň většina 
   našich rozhodčích působí taktéž pod ČSH a delegace na utkání ČSH mají přednost 
 - problémem jsou časté omluvy, proto dochází u některých rozhodčích k vysokému 
   využívání, protože jsou ochotni jezdit kdykoliv a kamkoli. Touto cestou bych chtěl  
   poděkovat panu Nesrstovi, který je opravdu ochotný pomoci kdykoliv, když jiní rozhodčí  
   z různých důvodů odmítají delegace. Vzhledem k jeho věku to není ideální řešení, ale  
   kluby si nevychovávají rozhodčí a proto musíme být vděční za „každou píšťalku“ 
 - na výzvu KR ČSH jsme pro dohled nad začínajícími rozhodčími vytvořili tým 8 
   koordinátorů, který ale v současné době klesl na 4  
 - před zahájením soutěžního ročníku 2016/2017 doporučila KR ZKSH na postup pro  
   řízení soutěží organizovaných ČSH naše 4 rozhodčí  
 - k 9.1.2017 odstoupil z osobních důvodů díky neshodám s KR ČSH z funkce předsedy  
   KR ZKSH M. Krupa 
 
ad. 10) Zprávu DK přednesl její předseda P. Novák 
 - zpráva bude za období leden 2016 až únor 2017 
 - toto období se týká vlastně dvou sezón – jara 2015/2016 a podzimu 2016/2017 
 - komise pracovala v tříčlenném složení: P. Novák (předseda), K. Oškera (předseda STK  
   ZKSH), M. Krupa (předseda KR ZKSH) 

 - DK se scházela podle potřeby ve Zlíně na SH 
   S ohledem na dojíždění členů komise, jsme některé přestupky řešili telefonicky. 
 - SEZÓNA 2015/2016 - jaro 2016 
  - vystaveno 15 rozhodnutí a z toho 10 s pokutou 
  - celkem za 4.000,- Kč 
  - nejvíc licenční politika (7x) 
  - 1x odebraný RP trenéra  
  - 1x odstoupení družstva 
  - 2x rozhodčí 
 - SEZÓNA 2016/2017 – podzim 2016 
  - vystaveno 18 rozhodnutí a z toho 15 s pokutou 
  - celkem za 10.400,- Kč 
  - 3x odstoupení družstva 
  - 1x odebraný RP trenéra 
  - poprvé 2x přímá ČR hráče 
  - 1x rozhodčí 
  - 3x pozdě do Hnetu 
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  - 8x postih za licenční politiku 
  - 2x trenér bez IS 
 
 - Různé připomínky, které opakuji při každé příležitosti  
  - rozmnožilo se nedodržování licenční politiky (i když jsme před 2 roky chválili 
    podstatné zlepšení v této oblasti) 
  - nedodržování % účasti na MU u hráčů ze soupisky 
  - zápisy psány ne vzestupně (32 UT, takový počet ještě nebyl) 
  - snížilo se pozdní zadávání výsledků do H-Netu 
  - stále se objevují stížnosti na chování trenérů a hlavně rodičů vůči mladým  
    rozhodčím 
  - stále jste se nenaučili posílat s platbou kopii dokladu  
  - některé platby se zatím nepodařilo dohledat 
  - nedodržuje se splatnost pokut 10 dnů 

 
ad. 11) Kontrolu plnění usnesení konference ZKSH z 20.1. 2016 provedl P. Novák 

 Usnesení poslední konference ZKSH v roce 2016 obsahovalo 5 bodů úkolů pro 
 exekutivu ZKSH. 
 Všechny body byly splněny. 

 
ad. 12) Zprávu mandátové komise přednesla její předsedkyně Marta Slavíková 
 - z pozvaných 16-ti zástupců klubů bylo přítomno 11 delegátů s hlasem rozhodujícím, 
   t.j. 68,8 % 
 - svou nepřítomnost na konferenci omluvily kluby TJ Handball Valašské Meziříčí, TJ Slovácká  
   Slavia Uherské Hradiště, KH Zbrojovka Vsetín 
 - TJ Lesana Zubří pouze oznámila svou neúčast 
 - vůbec nereagoval a neomluvil se klub TJ Veselá 
 - protože byla přítomna nadpoloviční většina pozvaných delegátů, byla konference usnášení  
   schopná 
 - pro hlasování a schvalování materiálů o závěrech konference je potřebný souhlas nadpoloviční  
   většiny přítomných delegátů, tj. 6 hlasů 
 - přítomno 9 delegátů s hlasem poradním  
 - přítomní hosté - 2 z klubů ZKSH a zástupce ČSH ing. Radek Bendl 
 
ad. 13) Hospodaření v roce 2016 a návrh rozpočtu ZKSH na rok 2017 přednesl P. Videcký 

- hospodaření v roce 2016 a návrh rozpočtu na rok 2017 dostaly kluby v elektronické  
  podobě ke kontrole ještě před konáním konference 
- z klubů ani z řad přítomných delegátů nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky 
- P. Videcký jen stručně okomentoval jednotlivé položky jak hospodaření v roce 2016, tak 
  rozpočtové položky na 2017 
- na rok 2016 byl odsouhlasen schodkový rozpočet ve výši 50.000,- Kč 
- k 1.1.2017 hospodaření ZKSH skončilo ve ztrátě 52 567,- Kč 
  Tato částka se bude ještě upřesňovat, jelikož budou zaúčtovány později zaslané doklady  
  řádově v jednotkách tisíc Kč 
- k 1.1.2017 bylo ZKSH dle účetního programu XAVERIUS zaevidováno: 
  - příjem   276.025,- Kč         (+ 11.025,- Kč) 
  - výdaje   328.592,- Kč         (-  13.592,- Kč) 
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  - hospodaření  - 52.567,- Kč 
  - v roce 2016 byl největší nárůst v hospodaření v rozpočtových kapitolách: 
   - sportovní materiál   17.021,- Kč 
   - nájmy sportovních zařízení 16.162,- Kč 
   - nájmy nebytových prostor   6.075,- Kč 
   - pobytové služby   18.249,- Kč 
    Toto navýšení bylo z důvodu pořádání Školení trenérů licence C (Zlín), Festivalu  
     v miniházené (Zubří) a nákup dresů pro krajský výběr družstva chlapců a dívek. 
    Na straně příjmové se nám nepodařilo získat dotaci od Zlínského kraje na pořádání 

  Festivalu v miniházené v Zubří 2016. 

- pro rok 2017 byl navrhnut a odsouhlasen vyrovnaný rozpočet ve výši 275.000,- Kč 
 
ad. 14) Schválení předloženého hospodaření v roce 2016 a návrhu rozpočtu na rok 2017  
 provedl P. Novák 
 Předložené materiály byly přítomnými delegáty schváleny - souhlasilo 11, tj. 100 % 
 
ad. 15) Představení kooptovaných členů do exekutivy ZKSH provedl P. Novák 
 - v listopadu odstoupil z exekutivy na vlastní žádost V. Salčák (pracovní zaneprázdnění) 
   a místo něho byla kooptována Petra HURTÍKOVÁ (Sokol Hovězí, organizační  
   pracovnice klubu) 
 - od M. Balhárka převezme správcovství krajských webových stránek 
 - v lednu 2017 odstoupil z osobních důvodů z funkce předsedy KR ZKSH M. Krupa a  
   místo něho byl do exekutivy kooptován stávající člen KR ZKSH Tomáš KUČERKA (TJ  
   Rožnov p/R, rozhodčí s licencí pro nejvyšší soutěže) 
 - po odstoupení M. Krupy převzal řízení KR jako předseda KR ZKSH Petr VIDECKÝ 
 - T. Kučerka se bude s P. Videckým podílet na řízení KR s tím, že by po zapracování se  
   převzal řízení této komise 
 
ad. 16) Hlasování o navržených kooptacích řídil P. Novák 
 - hlasování bylo veřejné, o každém návrhu se hlasovalo samostatně 
 - Petra Hurtíková        - souhlasilo 11, tj. 100 % 
 - Tomáš Kučerka        - souhlasilo 11, tj. 100 % 
 
ad. 17) Diskuze 
 1. Petr Novák (předseda ZKSH)  

- dotaz na ing. Bendla - vysvětlení některých pojmů v nové ekonomické směrnici a zdanění  
  příspěvku na dopravu  
- Handball Day v Praze, 18. – 21.6.2017 – ZKSH přihlašuje krajský výběr chlapců a bude hradit  
  náklady na přípravu družstva a dopravu do Prahy 
- Minifestival v házené - i když byly problémy se zajištěním  pořadatele, bude se nakonec  
  Minifestival konat opět v Zubří, 3.6.2017, není nutná účast všech družstev, která startují v  
  soutěžích mini ZKSH, stačí jedno družstvo klubu z každé kategorie  
- do H-Netu nutno zajistit fotku každého hráče klubu - postih dle legislativy ČSH 
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 2. Petr Videcký (předseda KR ZKSH)  

- exekutiva ZKSH se pokusí o zajištění dotace na pořádání Minifestivalu z grantů ČSH 
- dotace z ČSH na pořádání školení, která pořádají KS (rozhodčí, trenéři) 
- při akcích reprezentačních družstev by se měly pořádat školení trenérů a rozhodčích za kredity 
- KM ČSH nařizuje klubům jednotný nácvik obrany u mladšího žactva 
 
 3. Michal Kasaj (TJ Holešov)  

- pokd ČSH nařizuje jednotný nácvik nějaké herní činnosti, měla by metodická komise ČSH  
  zajistit patřičný metodický materiál a poslat ho na kluby 
 
 4. Marta Slavíková (Junior Zlín)  

- pokud je vyžadován jednotný nácvik herních činností, mělo by být řečeno, že budou do klubů  
  dodány výstupy z tohoto nařízení a jejich termíny 
- na přelomu dubna a května bude společná schůzka zástupců klubů, které mají družstva  mini s 
  KM ZKSH 
- na stránkách ČSH by se měla aktualizovat metodika 
 
 5. Radek Bendl (ČSH)  

- kolem května letočního roku bude upraveny svazové webové stránky 
- házená je mezi pěti preferovanými sporty – vliv na dotace 
- kapitola VII – lze čerpat dotace do klubů 
- podpora KS – cca 50.000,-/KS 
- podpora klubů – dotační titul č. 8 (ČSH nabízí pomoc s žádostí) 
- výběrové řízení na RHC v polovině března 
- oblastní manažeři 
 
 6. Petr Videcký (předseda KR ZKSH)  

- nejsou dostupné metodické materiály pro školení rozhodčích 
- rozhodčí, kteří kromě krajských soutěží pískají ještě soutěže ČSH, se na ČSH vymlouvyjí a  
  upředňostňují tyto soutěže. Měl by být stanoven nějaký minimální počet povinného řízení  
  krajských soutěží 
 
ad. 18) Zprávu návrhové komise a návrh usnesení přednesl její předseda Jaroslav Dořičák 
 - je součástí Zápisu z konference jako jeho příloha  
 
ad. 19) Schválení usnesení řádné konference ZKSH provedl Petr Novák 
   - usnesení bylo schváleno bez připomínek    - souhlasilo 11, tj. 100 % 
 
ad. 20) Závěr řádné konference ZKSH provedl ing. Radek Bendl 
 
 
PŘÍLOHY: - Usnesení 
 
Zapsala:  Petra Hurtíková        Vsetín, 28.2.2016 
Kontrola:  všichni členové stávající exekutivy 


